



Date: 13th August 2017

التاريخ: 13 اغسطس 2017

Ref: LD/B/FS/17/25

المرجع: LD/B/FS/17/25

Mr. / Hasan Abdul Rahman Al Serkal
Executive Vice President & Chief
Operations Officer
Dubai Financial Market
Dubai-United Arab Emirates

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي- رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Results of the Fourth Board of Directors
Meeting ("BOD") for 2017
of Drake & Scull International PJSC
(the "Company")

نتائج اجتماع مجلس الإدارة الرابع لعام 2017
لشركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.
("الشركة")

The Board of Directors of **Drake & Scull International PJSC** held the BOD meeting by circulation on Sunday 13th of August 2017 at 3:00 PM, and the results are as seen below:

عقد السادة أعضاء مجلس إدارة شركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع اجتماع مجلس الإدارة بالتمرير في يوم الأحد الموافق 13 اغسطس 2017 الساعة الثالثة ظهرا و تم الإتفاق على مايلي:

1. The Board of Directors approved previous minutes of meeting.
2. The Board of Directors reviewed and approved the unaudited financial results of the Company for Q2 of 2017.
3. The Board of Directors resolved to terminate the services of the CEO – Mr. Wael Allan with immediate effect.

1. وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على محضر الاجتماع السابق.
2. راجع ووافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على النتائج المالية غير المدققة للشركة للربع الثاني لعام 2017.
3. قرر السادة أعضاء مجلس الإدارة إقالة الرئيس التنفيذي – السيد / وائل علان بشكل فوري من تاريخه.



Drake & Scull International PJSC

P.O. Box 65794 Dubai - United Arab Emirates Tel: +971 444 63 444 Fax: +971 455 14 854
www.drakescull.com



4. The resignations of the following Board members from the BOD membership were accepted:

Mr. Khaldoun Tabari-Vice Chairman

Mr. Yusef Al Nowais- Member

Mr. Khalifa Khouri- Member

Mr. Ivor Goldsmith-Member

4. تم قبول استقالات السادة أعضاء مجلس الإدارة التالية اسمائهم من عضوية مجلس الإدارة:

- السيد خلدون الطبري-نائب رئيس مجلس الإدارة

- السيد يوسف النويس-عضو

- السيد خليفة خوري-عضو

- السيد ايفور جولدسميث-عضو

Therefore, it was resolved to call for the General Assembly meeting to convene and proceed with the BOD election in order to elect 4 (Four) new members to replace the resigned members in the BOD and to decide on the date of the General Assembly meeting in coordination with the Securities and Commodities Authority.

وعليه تقرر دعوة الجمعية العمومية للشركة للانعقاد وفتح باب الترشيح لانتخاب 4 (أربعة) أعضاء جدد لملئ الشواغر في مجلس الإدارة على ان يتم تحديد تاريخ عقد الاجتماع بالتنسيق مع هيئة الأوراق المالية و السلع.

5. لا مواضيع أخرى.

5. No Other Matters.

Feras Kalthoum
Acting Chief Financial Officer
Drake & Scull International PJSC

فراس عبدالرحمن كلثوم

المدير المالي التنفيذي بالانابة

شركة دريك أند سكل انترناشيونال ش.م.ع.

